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Houthulst, 20 februari  2014.!

!
!

!
Open Brief aan het schepencollege van de gemeente Houthulst!
!
!
Geachte mevrouw de burgemeester, geachte mevrouw de schepen, geachte heren 
schepenen,!
!
!
Een paar weken geleden ontvingen de 6 N-VA-fractieleden een mail waarin jullie 
lieten weten dat de gemeenteraadszitting van 18 februari 2014 geschrapt werd 
omdat er deze maand te weinig punten waren om te behandelen en bovendien 
waren jullie van oordeel dat deze punten niet hoogdringend (genoeg) waren.!
!
Dat jullie niet eerst eens, zoals het hoort in een democratische omgeving, 
informeerden bij de enige oppositiepartij of zij misschien wel punten op de dagorde 
wilde plaatsen, zal wel weer te wijten zijn aan het feit dat jullie na al die tijd nog 
altijd niet kunnen omgaan met oppositie. Daarom vraag ik nogmaals beleefd om in 
de toekomst toch wel rekening te houden met de N-VA-oppositie in Houthulst.!
!
Ik vermoed dat u als argument zal inroepen dat het niet bijeenroepen van deze 
maandelijkse gemeenteraad een besparing betekent voor de gemeentekas. Maar 
dit vindt de N-VA toch wel erg kort door de bocht. En dit om 2 redenen:!
!
1. De voorbije jaren, toen er van de N-VA in de oppositie nog geen sprake was, 

duurden de meeste gemeenteraden nauwelijks een kwartier. Was er hier dan 



nooit een gemeenteraad met geen hoogdringende punten op de dagorde? 
Waarom werd er toen nooit een gemeenteraad geschrapt?!

!
2. Toen de N-VA bij het begin van deze legislatuur de verhoging van het 

presentiegeld tot het maximum van meer dan €200/zitting aanklaagde, gaven 
de 2 meerderheidspartijen hier geen gehoor aan. Neen, de raadsleden van 
Houthulst moesten en zouden het hoogst mogelijke presentiegeld krijgen. 
Waarom waren jullie toen niet bereid om effectief een pak meer geld te 
besparen?   !

Jullie bewindsploeg is nu iets meer dan een jaar aan de slag. Vinden jullie het dan 
normaal dat jullie nu al geen hoogdringende agendapunten meer hebben?!
Sta ons toe een aantal zaken in onze gemeente op te noemen die, volgens de N-
VA én de bevolking althans, hoogdringend mogen/moeten aangepakt worden:!
!
* De verkeersveiligheid in de dorpskernen. Of gaan jullie nu écht wachten tot er iets 

ernstigs gebeurt vooraleer  tot actie over te gaan?  !
* Sluikstorten en verloederde plekjes ontsieren onze gemeente. Wij pleiten voor 

een integraal plan om dit probleem aan te pakken. Jullie minimaliseren het 
probleem en wijzen hierbij vooral naar wat jullie in het verleden realiseerden.!

* In de Westhoek zijn de ons omliggende gemeenten al volop in de weer met de 
herdenking van 100 jaar Grote Oorlog. In Houthulst zien we daar nog niks van. 
Plannen en ideeën hebben jullie genoeg, maar daar blijft het dan ook bij. 
Toeristen komen binnenkort massaal naar de ‚Vlaamse Velden’, maar in Houthulst 
is er niks te beleven. !
!
En dan is er ons nog iets niet duidelijk. Een paar maanden geleden lanceerde de 
voorzitter van de gemeenteraad, onze ereburgemeester Joris Hinderyckx, een 
schitterend voorstel op de gemeenteraad. !
Als er eens een minder drukke agenda zou zijn, dan zou de gemeenteraad de kans 
krijgen een ruimer debat te voeren. „Een debat zonder winnaars en zonder 
verliezers en zonder stemming op het einde”, zo verwoordde de voorzitter het. De 
door jullie afgelaste gemeenteraad van februari had zo’n gemeenteraad kunnen 
worden. !
Zo’n debat op een gemeenteraad zou ook toelaten dat de gemeenteraadsleden van 
de meerderheid eindelijk eens hun persoonlijke mening kunnen geven over een 
onderwerp.!
Want de meeste leden van de meerderheid hebben we na meer dan 1 jaar 
legislatuur nog altijd hun mond niet weten opendoen. Hebben zij zwijgplicht of zo?!



 !
Als jullie dit voorstel van de voorzitter van de gemeenteraad maar niks vinden, 
wees dan zo eerlijk om dit ook in de gemeenteraad te verkondigen. Maar 
instemmend knikken toen de voorzitter het voorstel formuleerde en achteraf dit 
voorstel zomaar in de prullenmand kieperen, getuigt ook binnen jullie eigen partij 
nog maar eens van weinig fatsoen.!
!
Misschien tegen beter weten in, maar wij blijven als N-VA-fractie hopen dat jullie 
Houthulst niet in slaap zullen wiegen.!
Er is werk aan de winkel. Jullie hebben nog een kleine 5 jaar om aan de slag te 
gaan…!
!
Met vriendelijke groeten vanop de oppositiebanken!
!
!
Filip Vanhevel!
fractievoorzitter!
N-VA Houthulst!
!
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